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Szatmárnémetiben a Kazinczy (Stefan cel Mare) utcai, „kitámasztott ház” vagy „mankós ház” néven
elhíresült ingatlan tömören bemutatja, mi a helyi közigazgatás nagy problémája. Bár dr. Káosz
legutóbbi 4 éve kétségkívül a legsötétebb korszaka a város rendszerváltás utáni történetének, a
helyzet az, hogy a súlyos problémák jelentős része a megelőző mandátumokban gyökerezik.

Sajnos, az elmúlt 26 évre visszanézve nem mondhatjuk el azt egyetlen városvezetőről sem, hogy
teljes mértékben megfelelt az elvárásainknak, hogy csakis a közösség érdekeit tartotta szem előtt a
döntések  meghozatalánál.  Szatmárnémeti  fejlődés  terén  nagyon-nagyon  lemaradt  a  környező
nagyobb és kisebb városoktól egyaránt. Ennek egyik fő oka, hogy az önkormányzatot irányítók igen
gyakran helyezték előtérbe a saját köreik vagy a hozzájuk közel álló csoportok politikai-gazdasági
érdekeit  a  város  valós  szükségletei  helyett.  Túlárazott,  közpénzből  fizetett,  rossz  minőségű
munkálatokra ment és megy el a közpénz, továbbá a reális értékhez képest pofátlanul túlfizetett és
a lakossággal túlfizettetett szolgáltatásokra (például a Florisal szerződései).

A  kitámasztott  ház  esetén  –  akárcsak  sok  minden  másért  –  joggal  szidhatjuk  a  jelenlegi
polgármestert, de az igazság az, hogy az ingatlan 2007-ben (!) rogyott meg – 9 éve várjuk tehát
hiába a megoldást. Ahogy nem törődött Dorel Coica és csapata sem a városképpel, sem a járókelők
biztonságával, úgy nem törődött vele elődje, Ilyés Gyula és csapata sem. A 9 éve felállított „tartó”
gerendák elkorhadtak, összerogytak maguktól.



Felmerülnek a következő kérdések (talán tudnak válaszolni erre olyanok, akik korábban is tehettek
volna és jelenleg is tehetnének valamit az ügyben): Omlásveszélyes-e az épület? Ha nem, miért
torlaszolták el gerendákkal a járdát és az út egy részét, arra kényszerítve a gyalogosokat, hogy az
út  közepén  járkáljanak,  a  kocsik  között?  Ha  igen,  miért  nem  tették  meg  a  szükséges
óvintézkedéseket?  (Ha  összedőlne  az  épület,  nemcsak  a  gerendákkal  határolt  részen  okozna
közvetlen balesetveszélyt.) Miért nem tettek/tesznek valamit azért, hogy ez a csúfság eltűnjön a
városközpontból?
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